
 

Nyreforeningen Kreds Østsjælland  
GENERALFORSAMLING     Den 18 februar 2024.  
Tilmeldte 24, en fraværende p.g.a. sygdom.  
Peter Nordland byder velkommen og takker for den store tilslutning. Oplyser at det er første gang i flere år 
generalforsamlingen holdes i Roskilde.  

• Valg af dirigent. Mogens Larsen  
• Valg af referent. Vivian Raundrup  

Mogens oplyser, at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt og dagsorden tilgængeligt i tide.  
• Årsberetning ved Peter   
• Generalforsamlingen 2023 blev holdt på Jenners i Køge.18 tilmeldte. Nuværende kreds 
skiftede navn fra Kreds Roskilde til Kreds Østsjælland, hvilket efterfølgende blev godkendt af 
Landsforeningen.  
• Dialyse filialen på Køge sygehus blev åbnet i april. Der blev herfra doneret en sengecykel( 
13.500kr)  
• Årsmøde/ generalforsamling i Landsforeningen i april. Efterfølgende forslag fra os var, at 
ændre til afholdelse hvert andet år og dialog mellem kredsene. Ingen respons.  
• Ud i det blå i juni med 22 deltagere ( bus, sejltur og frokost).  
• Dialogmøde med diætist i september. 20 tilmeldte ( oplæg: hvad er sundest gulerod eller 
flødebolle). Alt tilladt – med måde.  
• Dialyse tilskud er nu kun kontanter. Tidligere abonnement på 2 ugeblade ophørt.  
• Julekomsammen i november – 28 tilmeldte.  
• Musikalsk hilsen ved D`Harmoni i Dialyseafdelingen og på B 72 lørdag den 16.december  
• Giv os din mailadresse! Det er blevet vældigt dyrt at sende breve.  
• Møde med landsformand + direktør!  

Beretning vedtaget uden kommentarer.  
• Regnskab og budget ved Kjeld Tyllesen og Jette Larsen.  

Regnskab for 2023 og Budget for 2024 udleveres. Kjeld gennemgår de enkelte poster.   
Der spørges ind til, hvad lotteri konto dækker over. Jette forklarer, at der tidligere har været solgt lotteri, 
hvilket gav et overskud på ca 17.000. Da der ikke sælges mere, er det besluttet at nedlægge den konto, og 
fremover kun have en konto. Peter forklarer, hvorfor man de sidste år har kørt med et mindre underskud. 
Det har været bevidst, for at få ” gang i ” foreningen igen, efter corona tiden.  
Det foreslås at man igen holder en velkomst dag for nye medlemmer til efteråret for at fremme interessen 
for foreningens arbejde yderligere.  
Der spørges til antal medlemmer i Kredsen. Der er 230 aktuelt.  
Regnskab taget til efterretning.  

• Der er ingen indkomne forslag.  
  

• Valg til Bestyrelsen.  
• Peter Nordland (formand) , Bent Stenbjerg er begge på Valg. Begge ønsker genvalg, og blev 
valgt.  
• Jette Larsen (kasserer) ønsker at nedlægge funktionen og træde ud af bestyrelsen.  
• Jesper Drygaard ønsker at forsætte i bestyrelsen, men som suppleant. Bliver valgt.  

Som ny kasserer vælges Vivian Raundrup. Hun træder ind i Bestyrelsen for Jette.   
Kaj Raundrup (suppleant) indtræder som ordinært medlen af bestyrelsen i stedet for Jesper.  
Nyvalg udenfor bestyrelsen Kjeld Tyllesen. Skal varetage regnskab og være økonomisk konsulent. Deltager i 
bestyrelsesmøder når det er aktuelt.  

• Eventuelt.  
Peter overrækker en buket til Jette der har valgt at stoppe. Takker for hendes gode solide arbejde gennem 
flere år. Glad for, at der kan trækkes på hendes ekspertise hvis behov.  
Takker ligeledes bestyrelsen for deres arbejde i det forgange år samt opbakningen fra medlemmerne.  



 

 Mogens afslutter generalforsamlingen, takker for god ro og orden.  
  

 


